

## Sct. Johannes Sogns Menighedsråd

Mødereferat af menighedsrådsmøde onsdag 19. april 2023 kl. 17

Deltagere: Ib, Camilla, Lisbeth, Anne, Sarah, Dorte, Henning, Inge og Paulina

Afbud fra: Karina, Jonna og Kevin.



|   |  |
|---|--|
| <p>1. Godkendelse af dagsorden</p>  | <p>Under pkt. 6 tilføjes 6a ift. Grøn Kirke – orientering og beslutningspunkt.</p>   |
| <p>2. Orienteringspunkter</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Tårntaget</li><br/><li>• Vejle Kirkegårde</li><br/><br/><li>• Nyt køkken</li><br/><br/><li>• Medarbejder</li><br/><br/><li>• Kontaktperson</li><br/><br/><li>• Orientering om gave til biskoppens 60års fødselsdag</li><br/><br/><li>• Orientering fra forårsmødet med PU</li><br/><br/><li>• Sidste om visionsdag herunder: Hvad spiser vi dér?</li><br/><br/><li>• Stiftsdag i Haderslev Stift – næste gang bliver <b>lørdag den 2. marts 2024.</b></li></ul> | <p>Henning orienterer om hvordan det går med sagen med entreprenøren.</p> <p>Provstiudvalget har godkendt at lånet bliver forhøjet til 5.8 millioner og mandskabsfaciliteterne tilføjes til Maskinhuset.</p> <p>Nyt fra køkkenudvalget. Kvik kommer det nye køkken og arbejdet påbegyndes d. 16. juni og forventes at være i gang i 14 dage. Køkkenet er lukket hele juni ifm. nedtagning af det nuværende køkken.</p> <p>Nyt fra medarbejderne. Sommerfesten bliver d. 20. juni kl. 17.</p> <p>Nyt fra kontaktpersonen. MU-samtaler er gennemført og gik godt.</p> <p>Provsten har sørget for at vi er med i en gave. Anette Flensborg vil lave et maleri af biskoppen som bliver afsløret ved en reception d. 19. juni.</p> <p>Godt møde med Provstiudvalget, med Henning, Inge, Ib og Anne. Der er stort fokus på Grøn Kirke og Diakoni.</p> <p>Inge køber ind til mad.</p> <p>Stiftsdagen er for menighedsrådsmedlemmer og personale</p> <p>Orientering om deltagelsen i Skyttehusen 2. Pinsedag.</p> <p>Yderligere orientering på næste MR-møde</p> |

|   |  |
|---|--|
| 3. Kvartalsregnskab /Anne, Henning  | Kvartalsregnskab godkendt  |
| 4. Hvordan går det med ændring af sognegrænser? /Dorte  | Provsten har modtaget en del spørgsmål som er besvaret.<br>Provsten er inviteret til menighedsmøde i Sct. Nicolai for at fortælle tankerne bag den nye sognedeling.<br>Menighedsrådet skriver til Provstiet at vi ser frem til at vores sogn bliver udvidet med Trædballe og halvdelen af Ny Rosborg og vi ser frem til at få større præstebevilling i 2025. |
| 5. Drøftelse og beslutning vedr. åbningstid af kirkekontor  | Det vedtages at kontoret går over til tre hverdage i ugen.   |
| 6. Drøfte muligheden af at søge projektmidler under Liv og Vækst hos PU til at udvide kordegnen tid i forhold til kirkekulturarbejdet?<br><br>6a. Grøn Kirke<br>Forslag, at lade græsset på skrænten gro med vilde blomster, hvor kun kanterne slås.<br>Skrænten slås to gange om året. | Camilla fortæller om en ny aktivitet for fædre på barsel.<br><br>Ok fra Menighedsrådet.  |
| 7. Siden sidst  | Godt foredrag om Jacob A. Riis. d. 18. april.<br>Der er arbejdet på en bæk rundt om træet på græsplænen.<br>Der blev orienteret om sognerejsen   |
| 8. Opdatering af aktivitetsliste /Inge  | Tilføjelse:<br>1. juni kl. 10. gudstjeneste på Sofiegården.  |
| 9. Sangbøger i stedet for sangark i kirken?   | For at mindske om tryksager skal vi, så vidt muligt, bruge salmebøgerne i stedet for sangark.<br>Der købes hæfter til juleaften.   |
| 10. Planlægning af kirkefrokoster resten af året  | 13. august<br>17. september - høstgudstjeneste<br>8. oktober – musikgudstjeneste<br>12. november<br>Der blev drøftet om der skal oprettes en gruppe der skal stå for kirkefrokosterne.<br>Det tages op på næste MR-møde.   |
| 11. Frivillig(e) til Gudstjenester Sofiegården  | Udsættes til næste gang  |
| 12. CSL har udarbejdet kontrakt for eksterne brugere af Johanneshuset. Drøftelse og beslutning /Bilag   | Vedtægterne og kontrakten opdateres – se bilag.  |
| 13. Evt.  |  |
| 14. Godkendelse af referat  | Referat godkendt   |